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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Hogy is van ez?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Veres
János pénzügyminiszterhez . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

A PPP konstrukció növekvő népszerűségnek örvend. Számos tárca beruházásai esetében nem
az azonnali fizetést használja, hanem szétterítve a költségeket, több éven keresztül fizetne a
beruházó számára . Kérdéseim erre vonatkoznának .

l . A különböző tárcák esetében milyen távra és mekkora összegért kötötték a különféle
szerződéseket? (A nettó jelenérték kiszámításához szükséges Cash-flow-t kérném közölni .
A tárcáknál futó projektekre egyenként volnék kíváncsi .)

2 . Van-e bármiféle korlát - és ha van, mihez van kötve (kérem, számszerűsítse is) --
tárcáknál, illetve a költségvetés esetében a PPP konstrukciókhoz kapcsolódóan?

3 . Miért nem teszi elérhetővé a nyilvánosság számára az általam kért információkat?
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